
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referat 
tirsdag den 27.05.2021 

Teams 
Møde fra kl. 18:00-21:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre:André Reinhard Fehrn, Jesper 
van Vliet Tews, Samuel Rütsou,, Grethe 
Fuglsang, Brit Sejersbøl Hansen, Kenneth 
Plejdrup, Benjamin Salvad 
 
Medarbejdere: Pernille, Signe 
 
Elever: Maria, Alexander 
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Kristian 
Christensen 
 

Afbud 
Kenneth 
Andre 

 

Møde-
leder 

Samuel Referent Allan 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af ref 
 

Referat godkendt 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden Godkendt 

3. Meddelelser fra elevråd  

4. Skift af bestyrelsesmedlem Jesper Rasmussen trækker sig som 
bestyrelsesmedlem og bliver i stedet suppleant, i 
stedet indtræder 1. suppleant Andre Reinhard 
Fehrn 

 
5. 
 

Godkendelse af budget 2021 (fremsendt)  Bestyrelsen kan ikke godkende budgettet, der 
opsættes møder mellem formandskabet og 
skoleledelsen, med henblik på at punktet kommer 
på dagsordenen til kommende bestyrelsesmøde, 
med henblik på godkendelse eller videresendelse til 
byrådet. Beslutningen er enstemmig. 

6. Fremlæggelse af scenarier med henblik på 
opdeling af skolen i to matrikler.  
Oplægget tager udgangspunkt i: 
Skal der være ens principper/værdier? 
Hvorledes skal økonomien fordeles? 
Traditioner og arrangementer 
Udnyttelse af fælles ressourcer 

Ledelsen præsenterer et oplæg der beskriver 
underpunkterne til dagsordenens punkt 6. 
Bestyrelsen bakker op omkring at 
principper/værdier er fælles for begge matrikler, 
men at de handlinger der understøtter disse kan 
være forskellige på de enkelte afdelinger. Dermed 
kan skolerne også have forskellige profiler, 



 

 

Fordele og ulemper principper og politiker skal i den forbindelse 
genbesøges af bestyrelsen. 
Det skal tilstræbes at fagligheden er ens på begge 
afdelinger. Her kan udveksling af succeshistorier 
være en af vejene frem. 
Gruppeordningen ligger fysisk på afdeling JYL, men 
elever med stamklasse på BAU kan være tilknyttet 
gruppeordningen.  
De forskellige traditioner på de enkelte afdelinger, 
kan bibeholdes, de er dog vanskelige at overføre til 
modsatte matrikel. 
Talentpleje er vigtigt, da talenter kan opleves at 
mistrives ved manglende faglighed udfordring 
Hvorledes Nordskolens talentpleje skal udformes 
besluttes på kommende møde i skolebestyrelsen. .  
 

7. Skole og Klubforum. Orientering fra mødet.  Her blev blandt andet drøftet hvad der kan tages 
med fra corona tiden. Fx gode erfaring med online 
undervisning og udendørs undervisning. 
Et andet punkt har været ”hvordan skaber man god 
trivsel”. Yderligere drøftet evt. kapacitetsproblemer i 
klubregi og daginstitution. 

8. Orientering omkring oprettelse af 

gruppeordning og sprogbørnehave klasse 
Høringsprocessen er netop overstået. Vi forventer 
endelig godkendelse i løbet af næste uge. Skolen 
har netop ansat en leder til ordningen der tiltræder 
1. juli. 
Den ene af de fem kommende bh. Kl vil hrve et 
skærpet fokus på den sproglige udvikling og har i 
den forbindelse et mindre antal elever end de fire 
andre klasser. Der er i den forbindelse ansat en ny 
børnehaveklasseleder, der kommer fra Absalon 
skolen, hvor kommunens sprogbørnehaveklasse 
tidligere har ligget. 
 
Et antal af pladser i gruppeordningen vil blive tilbudt 
til andre skoler i kommunen.  

9. Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 
Covid tilbagekomst/testsituation 
Fagfordeling kommende skoleår 
Sidste skoledag for 9. klasse (21/6) 
Dimission (24/6) 
Høringssvar vedr. N-klasser 
 

 Medarbejder 

Vi er glade for at have alle elever tilbage. 
Nordskolen er den folkeskole i kommunen der 
tester klart flest elever. 
Fagfordelingen er meget tæt på at være helt på 
plads, så skemalægningen starter i næste uge. 
Sidste skoledag foregår i år på skolen, der er ikke 
noget på tværs af skolerne. 
SFO og skole oplever udfordringer med at skaffe 
vikarer, da mange af de hidtidige vikarer nu 
arbejder som ”podere”.  
Det skaber lidt udfordringer i sommerferien at der 
ikke som i tidligere år kan planlægges med fælles 
SFO på tværs af afdelingerne. 
Vi håber at årets sidste bestyrelsesmøde d. 22/6 
kan blive afholdt som fysisk møde.  
 

10 Eventuelt Der gennemføres pt. trivselsmålinger, når resultatet 
foreligger skal det drøftes som punkt på et 



 

 

bestyrelsesmøde. Det samme gør sig gældende for 
resultatet af de nationale tests der også 
gennemføres inden sommerferien. 
Der mangler et eksternt medlem til bestyrelsen, 
forslag modtages gerne af formandskabet. 

   

 


